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PROTOKÓŁ NR XXXVII/2021 Sesji Rady Gminy Siedlce. 
Sesja odbyła się w dniu 28 października 2021 roku w Urzędzie Gminy Siedlce. 

 
 
Rada Gminy Siedlce liczy 15 Radnych. 
Na Sesji obecnych było: 14 Radnych. 
 
Godzina rozpoczęcia obrad: 13.00. 
 
Udział w obradach wzięli: 
 
1. Pan Henryk Brodowski  - Wójt Gminy Siedlce 
2. Pan Sławomir Jagiełło  - Zastępca Wójta 
3. Pani Dorota Dmowska – Paczuska - Sekretarz Gminy 
4. Pani Barbara Rybaczewska  - Skarbnik Gminy 
5. Pan Rafał Trochimiuk  - Radca Prawny 
6. Pan Tomasz Sawicki  - Kierownik Wydziału IOŚ 
7. Pani Barbara Myrcha  - Kierownik GOPS 
8. Pan Dariusz Kierzkowski  - Prezes PWiK Sp. z o.o. 
 
XXXVII Sesję Rady Gminy Siedlce otworzył Przewodniczący Rady Pan Andrzej Rymuza, który na 
podstawie listy obecności stwierdził quorum, decyzje Rady będą prawomocne.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. 
Wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.  
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie Sesji; 
2. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy; 
3. Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym; 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2021 rok; 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2022 

obowiązujących na terenie Gminy Siedlce oraz zwolnień w tym podatku; 
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 

rok 2022 obowiązujących na terenie Gminy Siedlce; 
8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta jako podstawy obliczenia podatku 

rolnego na rok 2022; 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy oraz 
określenia stawki opłaty podwyższonej; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia  zgody  na sprzedaż  udziałów  w Zakładzie Utylizacji 
Odpadów Sp. z o.o. z siedzibą w Siedlcach; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przekazania petycji; 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/454/2021 Rady Gminy Siedlce z dnia 30 

września 2021 roku w sprawie połączenia Żłobka Gminnego w Chodowie oraz Żłobka Gminnego Nr 
2 w Chodowie i nadania mu statutu; 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Siedlce na lata 2021- 2026; 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 
Siedlce na lata 2021- 2027; 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 
na terenie Gminy Siedlce; 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy części ulicy Karola Karskiego oraz nadanie nazwy ulica 
Gościniec w miejscowości Nowe Iganie; 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w miejscowości 
Stok Lacki-Folwark; 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 
Błogoszcz; 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 628/1, 630/1, 631/1, 632/1 i fragmentu działki 
ewidencyjnej nr 625/1, we wsi Ujrzanów, w gminie Siedlce; 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Siedlce; 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A.; 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG 
Sp. z o.o.; 

23. Podjęcie uchwały sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz T-
Mobile Polska S.A.; 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów przedterminowych sołtysa Sołectwa Pustki; 
25. Informacja Wójta Gminy Siedlce o oświadczeniach majątkowych pracowników; 
26. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Siedlce o oświadczeniach majątkowych radnych; 
27. Informacje Przewodniczącego Rady; 
28. Wolne wnioski, informacje; 
29. Zamknięcie obrad.              
  
Pani Ewelina Pędzik – Hyży poinformowała o planowanych i realizowanych w ramach wsparcia 
naborach wniosków pilotowanych przez Lokalna Grupę Działania Ziemi Siedleckiej. 
 
Radna B. Gorzała poprosiła o uczczenie minutą ciszy śmierć Sołtysa Sołectwa Pustki. 
 
Ad.2 
Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy. 
Uwag i wniosków do protokołu nie zgłoszono. 
Protokół z XXXVI Sesji Rady Gminy został przyjęty przez aklamację. 
 
Ad.3 
Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym 
 
Informację z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym przedstawi Pan Henryk Brodowski Wójt 
Gminy Siedlce. Informacja została załączona do niniejszego protokołu.  
 
Ad.4 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2021  rok; 
 
Pani Barbara Rybaczewska Skarbnik Gminy omówiła treść uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
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Radny R. Chojecki zwrócił uwagę na wprowadzenie nowego zadania jakim jest przebudowa drogi z 
Igań do Strzały przez miejscowość Opole Świerczyna. Zdaniem Radnego z punktu widzenia 
mieszkańców Igań ważniejszą rzeczą jest naprawa nawierzchni ulicy Prądzyńskiego, która jest w 
bardzo złym stanie. 
Radny L. Kamiński podkreślił, że zmniejsza się plan wydatków na przebudowę drogi w Ujrzanowie. 
Radny zwrócił uwagę, że ta droga w takim stanie nie może pozostać na okres zimowy, należy 
wyrównać pobocze, a drogę doprowadzić do stanu przejezdności. 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/465/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Siedlce na 2021 rok,  została podjęta głosami: za - 13, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1. 
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
 
Pani Barbara Rybaczewska Skarbnik Gminy omówiła treść uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/466/2021 w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Siedlce,  została podjęta głosami: za -14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 
0. 
 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2022 
obowiązujących na terenie Gminy Siedlce oraz zwolnień w tym podatku; 
 
Pani Barbara Rybaczewska Skarbnik Gminy omówiła treść uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych i otrzymał pozytywną opinię. 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Radny M. Walo poinformował, że stawki podatkowe, które były omawiane według pierwotnego stanu 
przedstawionego przez Wójta zostały obniżone o wnioskowane wysokości. 
 
Radny A. Rymuza podkreślił, że stawki od nieruchomości i potrzeby wymagające zwiększenia przypisu 
podatkowego, wpływy podatkowe w naszej gminie rosną automatycznie i spontanicznie. Uszczelniany 
jest system podatkowy w postaci dokładnego opomiarowania nieruchomości szczególnie tych 
wykorzystywanych pod działalność gospodarczą zarówno placów, działek czy metraży budynków. 
Powstają obiekty na terenie gminy Siedlce wzdłuż drogi krajowej nr 2, które podnoszą wpływy 
podatkowe. Małe przedsiębiorstwa odczuwają lockdown, a podatki od nieruchomości ponadto obejmują 
te nieruchomości, w których zamieszkują mieszkańcy gminy. Zdaniem Radnego obecny moment 
podnoszenia wpływów podatkowych i obciążeń podatkowych jest nietrafiony. Radny złożył wniosek, aby 
wszystkie stawki podatkowe wróciły do swojej wysokości z uchwały, która określała podatki w roku 



 4 

2021, tzn. pozostawić je bez zmian. Wspomniane tutaj korekty wzrostu stawek podatkowych w stosunku 
do pierwotnego projektu to jest tylko zmniejszenie podwyżek, nie można tego traktować jako 
zmniejszenie podatków.  
 
Radna A. Olszak nadmieniła, że cieszy się, iż Pan Przewodniczący złożył taki wniosek, ponieważ na 
Komisji nie wszyscy Radni chcieli podwyżek podatku od nieruchomości czy od środków transportu. 
Radna podkreśliła, że napędzamy falę podwyżek, a wszyscy wiedzą jak wyglądają opłaty za energię, za 
media i jest to bardzo zły czas na podwyżkę dla naszych mieszkańców. Gmina Siedlce jest dość bogatą 
gminą i kwota 452 tysięcy złotych łącznie z podatkiem od środków transportu niewiele wpłynie na 
wnioski, a zgotuje się mieszkańcom kolejną podwyżkę, gdzie już odczuwają wzrost inflacji. 
Przedstawiona podwyżka dla gminy będzie znikoma, ale dla mieszkańców duża. 
 
Radny M. Walo poinformował, że na posiedzeniu Komisji Budżetowej wszyscy Radni byli tego zdania, 
że najlepiej nie podnosić podatków, ponieważ tak jest najpopularniej i najlepiej móc powiedzieć 
mieszkańcom, że to dzięki postawie danego Radnego utrzymana została skala podatkowa. Na Komisji 
nikt z Radnych nie złożył takiego wniosku i nad takim wnioskiem nie było przeprowadzone głosowanie. 
Radni przekonywali się wzajemnie, analizowali bardzo długo poszczególne kategorie podwyżki 
podatków i został osiągnięty minimalny konsensus w trzech kategoriach i na wzrost minimalny została 
wyrażona akceptacja. W podatku od gruntów w §1 pkt 1 ustalono, że podwyżka zaproponowana przez 
Wójta w wysokości 5gr jest do zaakceptowania. Poszczególne dalsze kategorie mniej więcej optowały o 
taką wartość podwyżki. Analizując punkt 2 mówiący o wysokości stawki podatkowej od budynków padł 
wniosek, aby w dwóch pozycjach ten wzrost nie był taki jak zaproponował Wójt. W podatku od 
budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, gdzie zaproponowany był wzrost o 
40gr, chcąc zminimalizować stawkę zaproponowano stawkę plus 20gr, czyli z wysokości 18,40zł na 
stawkę 18,20zł. Radny nadmienił, że zaproponował również od pozostałych budynków, które są 
nieobjęte niewymienione w tej kategorii zmniejszenie ze stawki 5,10zł na stawkę 5,05zł. Ponadto Radny 
Woźnica na posiedzeniu Komisji zaproponował obniżenie stawki podatku rolnego, gdzie również 
spotkało się to z akceptacją Komisji. Z ogólnej kwoty ze spodziewanego przychodu z proponowanych 
stawek z podatku związanego z prowadzeniem działalności gospodarczej dotyczącego budynków 
zmniejszono z kwoty 105 tysięcy złotych do kwoty 52 tysięcy złotych, a więc o połowę. Z kategorii 
budynków pozostałych zmniejszono o kwotę 5.500 złotych, a z podatku rolnego zmniejszenie jest o 16 
tysięcy złotych co daje ogólna kwotę 74 tysięcy złotych z proponowanych wcześniej 358 tysięcy złotych, 
które miały być w ramach podwyżki tego podatku. Takie wnioski wpłynęły na Komisji i takie zostały 
poddane głosowaniu. Dla wszystkich Radnych byłoby najlepiej nie podwyższać podatków, ale są realia 
takie, że niestety w ramach inwestycji, w ramach wydatków te podatki nie podnoszone od kilku lat w 
minimalny sposób tutaj zostały podniesione i uzyskały akceptację i taki projekt uchwały przedłożono 
nad, którym Radni mają głosować.  
 
Radna B. Gorzała poinformowała, że na Komisji został zgłoszony wniosek o obniżenie stawki od firm na 
wysokość 18,10zł, który nie został poddany głosowaniu. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poddał pod głosowanie wniosek o pozostawienie wysokości 
stawek podatku od nieruchomości na rok 2022 na poziomie obowiązującym w roku 2021. 
W wyniku głosowania: za – 5, przeciw – 7, wstrzymujących się – 2 wniosek nie został przyjęty. 
 
Innych uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/467/2021 w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości na rok 2022 obowiązujących na terenie Gminy Siedlce oraz zwolnień 
w tym podatku,  została podjęta głosami: za -9, przeciw – 4, wstrzymujące się – 1. 
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Ad.7 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 
2022 obowiązujących na terenie Gminy Siedlce; 
 
Pani B. Rybaczewska Skarbnik Gminy Siedlce omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poddał pod głosowanie wniosek o pozostawienie wysokości 
stawek podatku od środków transportowych na rok 2022 na poziomie obowiązującym w roku 2021. 
W wyniku głosowania: za – 5, przeciw – 8, wstrzymujących się – 1 wniosek nie został przyjęty. 
 
Innych uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/468/2021 w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych na rok 2022 obowiązujących na terenie Gminy Siedlce, 
została podjęta głosami: za - 9 przeciw – 4, wstrzymujące się – 1. 
 
Ad.8 
Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta jako podstawy obliczenia podatku 
rolnego na rok 2022; 
 
Pani B. Rybaczewska Skarbnik Gminy Siedlce omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poddał pod głosowanie wniosek o pozostawienie wysokości 
stawek podatku rolnego na rok 2022 na poziomie obowiązującym w roku 2021. 
W wyniku głosowania: za – 5, przeciw – 8, wstrzymujących się – 1 wniosek nie został przyjęty. 
 
Innych uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/469/2021 w sprawie obniżenia średniej ceny 
skupu żyta jako podstawy obliczenia podatku rolnego na rok 2022, została podjęta głosami: za - 9, 
przeciw – 4, wstrzymujące się – 1. 
 
Ad.9 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy oraz określenia 
stawki opłaty podwyższonej; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
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Radny L. Kamiński zwrócił uwagę, że w pierwszej kolejności należy uszczelnić system, wyłapać 
wszystkie osoby, które nie płacą, podać konkretne wyliczenia funkcjonowania Zakładu Gospodarki 
Komunalnej, a całą uchwałę przekazać do Komisji w celu ponownego rozpatrzenia. 
 
Radna A. Olszak podkreśliła, że jest to kolejne świadczenie podobne do podatku, gdzie ponownie 
zafundujemy mieszkańcom podwyżkę. Radna nadmieniła, że nie jest to dobry czas na podwyżki dla 
mieszkańców, a koszty gospodarki komunalnej należałoby pokryć czymś innym. Radna zaproponowała 
zmniejszenie funduszu sołeckiego na przyszły rok w zamian za niepodnoszenie opłat za odpady 
komunalne.  
Radna A. Olszak wystąpiła z wnioskiem o zachowanie opłat za gospodarowanie odpadami na poziomie 
w §2 pkt 1 na poziomie 14zł,w §2 pkt 2 zmniejszenie tej opłaty o 2 zł, a w pkt 3 stawka w wysokości 
45zł. 
 
Radny M. Walo poinformował, że na posiedzeniu Komisji dyskusja była długa na temat tego problemu, 
który będzie się bardziej wzmagał. System musi się bilansować, a prostym jest, że bilansuje się poprzez 
podwyższenie stawek. Stawka w wysokości 17zł i 14zł to wzrost o 3 złote i nie jest dużą różnicą. Radny 
podkreślił, że aby uniknąć w przyszłości podwyżek opłat należy pomyśleć i zaplanować jakąś metodę, 
by niektórych rodzajów odpadów było mniej. Dużą rolę spełniają mieszkańcy, którzy mogą ograniczyć 
nie tylko popiół, ale również odpady BIO, ponieważ nawet w domach gdzie zadeklarowany jest 
kompostownik trawa jest wystawiana. Firmie ciężko jest dokładnie sprawdzić, główny problem jest z 
zadeklarowanym kompostownikiem, który nie jest w pełni wykorzystywany. Rezerwa może być również 
w związku międzygminnym zwłaszcza, że w programach rządowych w naborze bardzo mocno stawia 
się na projekty dotyczące gospodarki odpadami i może warto również tam szukać rozwiązań i korzystać 
z tych środków. Porównując stawki w innych gminach, gdzie są one niższe nie należy zapominać, że 
tam odbiór odpadów odbywa się raz w miesiącu. Gmina Siedlce pod tym względem ma wzorowy odbiór 
i każdy chce, aby dalej tak to funkcjonowało. Należy szukać rozwiązań, aby nie dopłacać ze własnych 
środków, jest to usługa, a za wykonaną usługę ustalana jest stawka, którą należy zapłacić.  
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poddał pod głosowanie wniosek Radnej Anety Olszak o 
pozostawienie wysokości stawek opłaty za odpady komunalne na poziomie obowiązującym w roku 
2021. 
W wyniku głosowania: za – 5, przeciw – 7, wstrzymujących się – 3 wniosek nie został przyjęty. 
 
Innych uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/470/2021 w sprawie wyboru metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których 
zamieszkują mieszkańcy oraz określenia stawki opłaty podwyższonej, została podjęta głosami: za - 7, 
przeciw – 4, wstrzymujące się – 3. 
 
Ad.10 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia  zgody  na sprzedaż  udziałów  w Zakładzie Utylizacji Odpadów 
Sp. z o.o. z siedzibą w Siedlcach; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Pan Jerzy Długosz Wójt Gminy Skórzec poinformował, że mając na uwadze bardzo dobrą współpracę 
pomiędzy samorządami zwrócił się z pismem o udostępnienie 1 udziału w ZUO Sp z.o o. Pan Wójt 
nadmienił, że dla gminy Siedlce sytuacja się nie zmieni, natomiast dla gminy Skórzec jest to ratunek, 
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ponieważ odbiór odpadów na terenie gminy Skórzec jest bardzo drogi, nie ma możliwości aby samemu 
móc je odwozić ze względu na to, że nie są udziałowcami i zachodzi konieczność korzystania z 
pośredników. Jakość wykonywanej usługi przez poprzednią firmę, która obsługiwała gminę Skórzec 
pozostawia wiele do życzenia. Od trzech lat jako gospodarz gminy zabiega o ustabilizowanie 
gospodarki odpadami, aby przynajmniej cena odbioru śmieci nie wzrastała. Pan Wójt zwrócił się z 
prośbą w imieniu mieszkańców gminy Skórzec o pomoc.  
 
Radna A. Olszak zwróciła uwagę, że może to stanowić problem dla gminy Siedlce, ponieważ zachodzi 
obawa, że na tej instalacji pozostało miejsca na 2 lata, a śmieci z roku na rok przybywa. Wprowadzając 
nowego dostawcę śmieci zabieramy sobie miejsce na tej instalacji. Zakładając najgorszy scenariusz i 
nie powstaje spalarnia śmieci, minie okres 2,5 lat gmina Siedlce może nie mieć gdzie wozić odpadów. 
Zaistnieje konieczność dostarczania ich do Ostrołęki i wówczas stawki za odbiór odpadów wzrosną.  
 
Innych uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem zmian. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/471/2021 w sprawie wyrażenia  zgody  na 
sprzedaż  udziałów  w Zakładzie Utylizacji Odpadów Sp. z o.o. z siedzibą w Siedlcach, została podjęta 
głosami: za - 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3. 
 
Ad.11 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji; 
 
Pan Rafał Trochimiuk Radca Prawny omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący obrad 
zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/472/2021 w sprawie przekazania petycji, 
została podjęta głosami: za - 12, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.12 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/454/2021 Rady Gminy Siedlce z dnia 30 
września 2021 roku w sprawie połączenia Żłobka Gminnego w Chodowie oraz Żłobka Gminnego Nr 2 w 
Chodowie i nadania mu statutu; 
 
Pan Rafał Trochimiuk Radca Prawny omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/473/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXXVI/454/2021 Rady Gminy Siedlce z dnia 30 września 2021 roku w sprawie połączenia Żłobka 
Gminnego w Chodowie oraz Żłobka Gminnego Nr 2 w Chodowie i nadania mu statutu, została podjęta 
głosami: za - 13, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
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Ad.13 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie; oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Siedlce na lata 2021- 2026; 
 
Pani Barbara Myrcha Kierownik GOPS omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych i otrzymał pozytywną opinię. 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/474/2021 w sprawie uchwalenia Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Siedlce na 
lata 2021- 2026, została podjęta głosami: za - 13, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.14 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 
Siedlce na lata 2021- 2027; 
 
Pani Barbara Myrcha Kierownik GOPS omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych i otrzymał pozytywną opinię. 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/475/2021 w sprawie uchwalenia Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Siedlce na lata 2021- 2027, została podjęta głosami: za 
- 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.15 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
terenie Gminy Siedlce; 
 
Pan Dariusz Kierzkowski Prezes PWiK Sp. z o.o. omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/476/2021 w sprawie uchwalenia Regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Siedlce, została podjęta głosami: za - 14, 
przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
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Ad.16 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy części ulicy Karola Karskiego oraz nadanie nazwy ulica 
Gościniec w miejscowości Nowe Iganie; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/477/2021 w sprawie zmiany nazwy części 
ulicy Karola Karskiego oraz nadanie nazwy ulica Gościniec w miejscowości Nowe Iganie, została 
podjęta głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.17 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w miejscowości 
Stok Lacki-Folwark 
 
Pan Tomasz Sawicki omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/478/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości położonych w miejscowości Stok Lacki-Folwark, została podjęta głosami: za - 14, 
przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.18 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 
Błogoszcz; 
 
Pan Tomasz Sawicki omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Po wyczerpaniu dyskusji uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/479/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości położonej w miejscowości Błogoszcz, została podjęta głosami: za - 7, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 7. 
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Ad.19 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 628/1, 630/1, 631/1, 632/1 i fragmentu działki 
ewidencyjnej nr 625/1, we wsi Ujrzanów, w gminie Siedlce; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Radny L. Kamiński zwrócił się z pytaniem czy jest potrzeba sporządzenia tego planu, ponieważ jeżeli 
jest prawdą, że powstanie tam salon sprzedaży samochodów to tego typu działalności na terenie 
Ujrzanowa, na terenach MM jest dość sporo i nie ma potrzeby zmieniać tego planu, a będzie to tylko 
stratą czasu i pieniędzy. Jeżeli zmieni się przeznaczenie tej jednej działki w terenach budownictwa 
mieszkaniowego, będzie ona trochę przeszkadzała działkom sąsiednim, które nie są zabudowane. W 
Ujrzanowie już jest taka sytuacja, gdzie powciskano pomiędzy tereny budownictwa mieszkaniowego 
tereny produkcyjno – usługowe i pojawił się problem z przerzuconymi kablami czy śmieciami. W 
Ujrzanowie terenów budownictwa mieszkaniowego nie jest dużo i nie ma możliwości ich poszerzenia. 
Gdyby była możliwość, aby bez zmiany planu ta inwestycja powstała to by było z korzyścią dla 
wszystkich. 
 
Po wyczerpaniu dyskusji uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/480/2021 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 
628/1, 630/1, 631/1, 632/1 i fragmentu działki ewidencyjnej nr 625/1, we wsi Ujrzanów, w gminie 
Siedlce, została podjęta głosami: za - 3, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1. 
 
Ad.20 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Siedlce; 
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Radna A. Olszak  zwróciła uwagę, że na spotkaniu Pan Projektant mówił, że nie będzie to nowe 
studium tylko aktualizacja obecnego, które obowiązuje z roku 2019. Pani Radna wystąpiła z propozycją, 
aby uszczegółowić zapis uchwały, aby zaznaczyć, że gmina nie przystępuje do nowego studium tylko w 
sprawie przystąpienia do opracowania aktualizacji uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Siedlce. 
 
Po wyczerpaniu dyskusji uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/781/2021 w sprawie przystąpienia do 
opracowania studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Siedlce, 
została podjęta głosami: za - 10, przeciw – 0, wstrzymujące się – 4. 
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Ad.21 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A.; 
 
Pan Tomasz Sawicki omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/482/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A, została podjęta głosami: za - 14, 
przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.22 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. 
z o.o.; 
 

Pan Tomasz Sawicki omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/483/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. z o.o, została podjęta głosami: za - 14, przeciw – 
0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.23 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz T-Mobile 
Polska S.A.; 
 

Pan Tomasz Sawicki omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/484/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na rzecz T-Mobile Polska S.A, została podjęta głosami: za - 14, 
przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
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Ad.24 
Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów przedterminowych sołtysa Sołectwa Pustki; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/485/2021 w sprawie zarządzenia wyborów 
przedterminowych sołtysa Sołectwa Pustki, została podjęta głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące 
się – 0. 
 
 
Ad.25 
Informacja Wójta Gminy Siedlce o oświadczeniach majątkowych pracowników; 
 
Pani Dorota Dmowska - Paczuska przedstawiła informację o oświadczeniach majątkowych 
pracowników gminy Siedlce. 
 
Ad.26 
Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Siedlce o oświadczeniach majątkowych radnych; 
 
Pan Andrzej Rymuza Przewodniczący Rady Gminy Siedlce przedstawił informację o 
oświadczeniach majątkowych radnych gminy Siedlce. 
 
Ad.27 
Informacje Przewodniczącego Rady; 
 
Przewodniczący Rady poinformował o następujących pismach, które wpłynęły do Biura Rady: 

 Zawiadomienie Wojewody Mazowieckiego o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie 
stwierdzenia nieważności uchwały Nr XXXVI/460/2021 Rady Gminy Siedlce z dnia 
30.09.2021r.; 

 Stanowisko Rady Miejskiej w Płońsku w sprawie utrzymującego się aresztu Angeliki Borys i 
Andrzeja Poczobuta; 

 Pismo mieszkańców miejscowości Rakowiec dotyczące wystąpienia z wnioskiem o wykup 
nieruchomości pod drogę gminną; 

 Pismo mieszkańca miejscowości Stare Iganie dotyczące prośby o uregulowanie stanu 
własności działek, na których przebiega ulica Sosnowa oraz dostosowanie szerokości ulicy do 
warunków technicznych; 

 Pismo mieszkańców miejscowości Golice wyrażające prośbę o zapewnienie dziecku 
nauczyciela wspomagającego.  
 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie pisma są do wglądu w Biurze Rady. 
 
Ad. 28   
Wolne wnioski, informacje; 
 
W punkcie wolne wnioski poruszono następujące zagadnienia: 
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 Radny M Walo zwrócił uwagę na jakim etapie są na dzień dzisiejszy prace związane z 
ewidencją budynków, które miał wykonać podmiot zewnętrzny kierowane przez Urząd 
Marszałkowski, na który podpisana umowa wyznaczała to zadanie do miesiąca września; 

 Radny M. Walo zwrócił się z prośbą o możliwie szybkie wykonanie prac związanych z 
remontem i asfaltowaniem ulicy Wrzosowej, a na okres remontu tej drogi wyłączyć ten odcinek 
z ruchu pojazdów ciężkich, a dopuścić tylko ruch lokalny; 

 Radny A. Rymuza w imieniu mieszkańców Joachimowa zwrócił się z prośbą o przyśpieszenie 
prac związanych z uruchomieniem przepompowni, aby mieszkańcy mogli zacząć się podłączać 
do kanalizacji; 

 Radny G. Matuszyński zgłosił problem częstej awarii transformatora na ulicy Pięknej w Nowym 
Opolu; 

 Pan Sołtys Sołectwa Wołyńce  - Kolonia zwrócił uwagę na niebezpieczne miejsce na ulicy 
Dworskiej przy krzyżu. W tym miejscu jest głęboki rów, który styka się  asfaltem, brak jest 
pobocza i często dochodzi do niebezpiecznych sytuacji. 
 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady XXXVII Sesji 
Rady Gminy Siedlce, dziękując wszystkim obecnym za udział.  
 
Na XXXVII Sesji Rady Gminy Siedlce zostały podjęte następujące uchwały: 
 

1.  XXXVII/465/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2021 rok; 

2.  XXXVI/466/2021 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 

3.  XXXVII/467/2021 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 
2022 obowiązujących na terenie Gminy Siedlce oraz zwolnień w tym 
podatku; 

4.  XXXVII/468/2021 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
na rok 2022 obowiązujących na terenie Gminy Siedlce; 

5.  XXXVII/469/2021 
w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta jako podstawy obliczenia 
podatku rolnego na rok 2022; 

6.  XXXVII/470/2021 
w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują 
mieszkańcy oraz określenia stawki opłaty podwyższonej; 

7.  XXXVII/471/2021 
w sprawie wyrażenia  zgody  na sprzedaż  udziałów  w Zakładzie Utylizacji 
Odpadów Sp. z o.o. z siedzibą w Siedlcach; 

8.  XXXVII/472/2021 w sprawie w sprawie przekazania petycji; 

9.  XXXVII/473/2021 
w sprawie połączenia Żłobka Gminnego w Chodowie oraz Żłobka Gminnego 
Nr 2 w Chodowie i nadania mu statutu; 

10.  XXXVII/474/2021 
w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Siedlce na lata 2021- 
2026; 

11.  XXXVII/475/2021 
w sprawie uchwalenia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 
Gminy Siedlce na lata 2021- 2027; 

12.  XXXVII/476/2021 
w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków na terenie Gminy Siedlce; 

13.  XXXVII/477/2021 
w sprawie zmiany nazwy części ulicy Karola Karskiego oraz nadanie nazwy 
ulica Gościniec w miejscowości Nowe Iganie; 

14.  XXXVII/478/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w 
miejscowości Stok Lacki-Folwark; 

15.  XXXVII/479/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w 
miejscowości Błogoszcz; 

16.  XXXVII/480/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 628/1, 
630/1, 631/1, 632/1 i fragmentu działki ewidencyjnej nr 625/1, we wsi 
Ujrzanów, w gminie Siedlce; 

17.  XXXVII/781/2021 
w sprawie przystąpienia do opracowania studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Siedlce; 

18.  XXXVII/482/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
PGE Dystrybucja S.A.; 

19.  XXXVII/483/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
PSG Sp. z o.o.; 

20.  XXXVII/484/2021 
sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz T-
Mobile Polska S.A.; 

21.  XXXVII/485/2021 w sprawie zarządzenia wyborów przedterminowych sołtysa Sołectwa Pustki. 

 
Integralną część protokołu stanowi nagranie Sesji Rady Gminy załączone do protokołu oraz 
zamieszczone na stronie internetowej oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 
Siedlce. 
            
 
 

                        Przewodniczący Rady 
 

                Andrzej Rymuza  
Protokolant 
Hanna Krzemińska 


